
1 
 

     Protokół nr XVIII/2016 

z sesji Rady Gminy Inowłódz, która odbyła się w dniu  

28 stycznia 2016 roku w  godzinach 1200 – 1400  

 w sali na zamku Kazimierza Wielkiego w Inowłodzu 

 

Na ustawowy skład osobowy 15 radnych obecnych było 12 radnych. 

(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu). 

(Lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

 

Udział w sesji wzięli: 

1. Pan Bogdan Kącki – Wójt Gminy Inowłódz. 

2. Pan Jan Żerek - Sekretarz Gminy.  

3. Pani Katarzyna Koch – Skarbnik Gminy. 

4. Pan Kazimierz Grygiel – Kierownik Referatu Organizacyjnego.  

5. Pan Marek Iskierka – Kierownik Referatu Inwestycji. 

6. Pani Janina Gostyńska - Kierownik Referatu Gospodarki Komunalnej. 

7. Pan Janusz Klupa – Kierownik Zakładu Usług Komunalnych w Spale. 

8. Pani Iwona Szczepańska – Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                       

w Inowłodzu. 

9. Pani Beata Janik – Radca prawny Urzędu Gminy Inowłódz. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie XVIII sesji Rady Gminy Inowłódz VII kadencji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad sesji. 

3. Zatwierdzenie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2016-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

9. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVII sesji. 

10. Interpelacje i zapytania. 

11. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

12. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Pani Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Inowłódz Ewa Korzeniewska otworzyła obrady XVIII 

sesji VII kadencji a następnie powitała wszystkich obecnych na sali. Nieobecni radni: 

Wacław Chachuła i Roman Rodakowski usprawiedliwili swoją nieobecność.  

 

Ad. 2 

Pani Wiceprzewodnicząca na podstawie listy obecności stwierdziła prawomocność obrad 

sesji.  
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Ad. 3 

Do zaproponowanego porządku obrad Pan Sekretarz wprowadził projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. Pani Wiceprzewodnicząca 

zasugerowała, by dodać powyższy projekt w punkcie 9 porządku obrad, zaś pozostałe 

punktu przesunąć o jeden do przodu.  Pani Wiceprzewodnicząca poddała pod głosowanie 

zaproponowaną zmianę w porządku, która została jednogłośnie przyjęta, wobec czego 

porządek obrad przedstawiał się następująco: 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

6. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Inowłódz na lata 2016-2030. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

10. Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVII sesji. 

11. Interpelacje i zapytania. 

12. Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

13. Zamknięcie obrad XVIII sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 4  

Przyjęcie protokołu z obrad XVII sesji Rady Gminy Inowłódz - za przyjęciem protokołu 

głosowało 11 radnych, wstrzymał się od głosu 1 radny.  

 

Ad. 5  

Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie między 

sesjami. 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Pawłowski przedstawił korespondencję, jaka wpłynęła 

do Biura Rady Gminy: 

 Postanowienie Komisarza Wyborczego w Piotrkowie Trybunalskim z dnia 5 stycznia 

2016 r. w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Gminy Inowłódz  

Jacka Barana; 

 pismo Lokalnej Organizacji Turystycznej w Spale z dnia 31 grudnia 2015 r. w sprawie 

doprecyzowania i wyjaśnienia zapisów Uchwały Nr XVI/81/2015 Rady Gminy 

Inowłódz w sprawie opłaty miejscowej (Pan Wiceprzewodniczący odczytał również 

odpowiedź jaka została przygotowana i przesłana na powyższe zapytanie); 

 uchwały z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 grudnia 2015 r. 

w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz 

możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Gminy Inowłódz i w sprawie 

opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Inowłódz na 2016 rok.; 

 pismo z Orange Polska S.A z dnia 4 stycznia 2016 r. dotyczące zasięgu w Gminie 

Inowłódz; 

 ofertę Towarzystwa „Nasze Szwederowo” informujące o organizacji zimowiska 

z programem profilaktyczno-sportowym „W perle Borów Tucholskich” dla dzieci 

z terenu województwa łódzkiego. 

 

Ad. 6 

Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 
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Informacja Wójta o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami stanowi  załącznik nr 3 

do niniejszego protokołu.  

Do przedłożonej informacji radni nie zgłosili żadnych uwag ani zapytań.  

Ad. 7  

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Inowłódz 

na lata 2016-2030. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Pawłowski odczytał Uchwałę Nr I/254/2015 Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi z dnia 29 grudnia 2015 r. w sprawie 

opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania 

planowanego deficytu budżetu Gminy Inowłódz. 

 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Pawłowski odczytał Uchwałę Nr I/255/2015 z dnia 

29 grudnia 2015 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi w sprawie 

opinii dotyczącej projektu budżetu Gminy Inowłódz na 2016 rok. 

 

Opinie Komisji Stałych:  

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej: w głosowaniu 4 radnych jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały. 

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska: w głosowaniu 5 radnych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowało projekt 

uchwały. 

Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu: w głosowaniu brało udział 6 radnych.                           

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 5 radnych, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych: w głosowaniu brało 

udział 3 radnych. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 2 radnych,                

1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały a następnie zapytała, kto jest za 

podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/99/2016 stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 8 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Inowłódz na rok 2016. 

 

Opnie Komisji Stałych: 

Komisja Budżetu, Mienia i Gospodarki Komunalnej: w głosowaniu 4 radnych jednogłośnie, 

pozytywnie zaopiniowało projekt uchwały. 

Komisja Przestrzennego Zagospodarowania Gminy, Infrastruktury, Inwestycji i Ochrony 

Środowiska: w głosowaniu 5 radnych jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowało projekt 

uchwały. 
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Komisja Oświaty, Zdrowia, Kultury i Sportu: w głosowaniu brało udział 6 radnych.                           

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 5 radnych, 1 radny wstrzymał 

się od głosu. 

Komisja Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej i Spraw Terenowych: w głosowaniu brało 

udział 3 radnych. Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały głosowało 2 radnych,                

1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Następnie głos zabrał Pan Wójt. Podkreślił, że jest to pierwszy wspólny budżet obecnej Rady 

i Pana Wójta. Ten, który był realizowany w 2015 roku, był zaproponowany przez poprzednią 

Radę i poprzedniego Wójta. Wszystkie Komisje dość skrupulatnie i dokładnie 

przeanalizowały zapisy budżetowe. Wiadomo, że w tych zapisach najważniejsze są te 

pozycje, które pomnażają majątek gminy a mianowicie środki na inwestycje. W tym budżecie 

te środki są znaczne, przekraczają kwotę 3 000 000 zł. W historii samorządu Gminy 

Inowłódz nie zdarzały się tak wysokie sumy proponowane na realizację zadań 

inwestycyjnych i zdaniem Pana Wójta jest to wyznacznik działania samorządu. Pan Wójt 

dodał, że te zadania, które zostały w katalogu zaproponowane, nie są zadaniami 

ostatecznymi. Podkreślił, że pamięta o potrzebach, które były zgłaszane na zebraniach 

i sesjach i ma świadomość ogromnych potrzeb inwestycyjnych w Gminie Inowłódz w każdej 

miejscowości. Dlatego wzorem roku ubiegłego będzie proponował zmiany budżetowe, które 

będą zmierzały w tym kierunku by jak najskuteczniej, jak najszybciej i jak najlepiej wydać 

środki finansowe na realizację inwestycji i prawdopodobnie ten katalog, który został 

przekazany ulegnie pewnej modyfikacji. Dodał, że ma nadzieję, że te zadania, które zostały 

zaproponowane zostaną zrealizowane, natomiast dojdą dodatkowe, inne w momencie kiedy 

pojawią się możliwości finansowe. W dalszej części swojej wypowiedzi Pan Wójt 

podziękował za zrozumienie, za rzeczową dyskusję i poprosił o przyjęcie budżetu, 

zapewniając przy tym, że będzie go realizował optymalnie, na bieżąco informując o każdej 

nowej okoliczności związanej z jego realizacją. Zaznaczył również, że nie zaplanowano 

zwiększenia dochodów. Wszelkiego rodzaju podatki, opłaty zostały pozostawione 

na poziomie tych z roku ubiegłego.  

 

Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały a następnie zapytała, kto jest za 

podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/100/2016 stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

Pani Wiceprzewodnicząca ogłosiła 10-cio minutową przerwę. 

   

Ad. 9 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Inowłódz. 

Radny Arkadiusz Łon odczytał protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej, która rozpatrywała 

powyższą skargę. 

 

Pani Wiceprzewodnicząca odczytała projekt uchwały a następnie zapytała, kto jest za 

podjęciem proponowanej uchwały? 

W głosowaniu udział wzięło 12 radnych: 

- za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

Uchwała Nr XVIII/101/2016 stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 10 

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVII sesji.  

Informacja o realizacji wniosków zgłoszonych na XVII sesji stanowi załącznik nr 7 do 

niniejszego protokołu.  

Pani Wiceprzewodnicząca poinformowała, że powyższą informację radni otrzymali wraz 

z materiałami na sesję. Zapytała, czy są jakiś uwagi i zapytania? Żadnych uwag i zapytań 

nie zgłoszono. 

Ad. 11 

Interpelacje i zapytania. 

Radna Ewa Korzeniewska zapytała o uzupełnienie składu Rady Gminy, jak przedstawia się 

kalendarz wyborczy? 

Pan Wójt wyjaśnił,  że do 25 stycznia był termin rejestracji komitetów u Komisarza 

Wyborczego, które będą mogły zgłaszać kandydatów na radnych. Dodał, że z informacji 

jakie posiada zostały zarejestrowane 2 komitety. Do 23 lutego jest termin zgłaszania 

kandydatów na radnych a wybory uzupełniające w okręgu nr 1 w Brzustowie są przewidziane 

na dzień 3 kwietnia bieżącego roku.  

Radny Piotr Kamiński zapytał Kierownika ZUKu, czy do studzienki znajdującej się 

naprzeciwko oczyszczalni ścieków w Zakościelu (po drugiej stronie drogi) na końcu nitki 

kanalizacyjnej jest możliwość zrzucenia ścieków? Jeśli tak to, czy wpływają one 

do oczyszczalni poza zegarem? 

Pan Janusz Klupa odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, ponieważ zrzut ścieków 

odbywa się na terenie oczyszczalni. Poza tym ta studzienka nie jest połączona 

z oczyszczalnią. 

Radny Piotr Krotosz zapytał, na jakim etapie jest realizacja projektu przebudowy 

Ośrodka Zdrowia w Inowłodzu na potrzeby zaadaptowania na Urząd Gminy? Czy ten 

projekt wygasł, czy został przedłużony? 

Pan Wójt wytłumaczył, że projekt nie wygasł. Obecnie Gmina jest w trakcie realizacji tej 

inwestycji,  w trakcie realizacji decyzji o pozwoleniu na budowę. Dodał, że rodzi się nowa 

koncepcja zagospodarowania być może innej działki na potrzeby budowy Urzędu Gminy. 

Zapewnił, że Gmina będzie dbać o to by pozwolenie na budowę nie straciło swojej ważności. 

Dodał, że w najbliższym czasie przedstawi Radzie propozycję lokalizacji siedziby Urzędu 

Gminy. Nadmienił, że kosztorys inwestorski poprzednio przygotowanego projektu, zgodnie 

z pozwoleniem na budowę wynosi ponad 6 000 000 i trzeba mieć świadomość faktu, że na 

tego typu inwestycje bardzo ciężko pozyskać środki zewnętrzne i trzeba pomyśleć nad innym 

rozwiązaniem.  

Ad. 12 

Wnioski Komisji, wolne wnioski i informacje.  

Radna Ewa Korzeniewska zaproponowała, by w tym punkcie przedstawić sprawozdania 

z pracy za 2015 r. Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz.  

Radni jednogłośnie zadecydowali, że na sesji nie będą odczytywane sprawozdania z pracy 

Komisji Stałych (otrzymali je przed sesją) z wyjątkiem sprawozdania Komisji Rewizyjnej.    
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Następnie radny Arkadiusz Łon odczytał sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2015 

rok. 

Sprawozdania z pracy Komisji Stałych Rady Gminy Inowłódz za 2015 rok i plany pracy 

na 2016 rok zostały jednogłośnie przyjęte.   

Radny Marek Leszczyński odczytał wnioski zgłoszone na posiedzeniu Komisji 

Budżetu: 

1. Radny Roberty Pawłowski wnioskował o oczyszczenie dróg asfaltowych na 

terenie Gminy z rozjeżdżonej, miałkiej mieszanki śniegu, piasku i soli                          

(ze względu na poprawę warunków atmosferycznych wniosek nieaktualny). 

2. Radny Piotr Kamiński wnioskował o zainstalowanie 1 lampy oświetleniowej na 

końcu miejscowości Zakościele.  

3. Radny Marek Leszczyński przypomniał o potrzebie budowy zadaszenia nad 

sceną na OSIRze w Inowłodzu. 

 

Radny Piotr Kamiński odczytał wniosek zgłoszony na posiedzeniu Komisji 

Zagospodarowania Przestrzennego: 

1. Radna Ewa Korzeniewska wnioskowała o by w lutym (na komisji przed sesją 

w lutym) Komisja Przestrzenna udała się w teren i dokonała oględzin drogi 

w Konewce i ul. Hubala w Spale pod kątem przyszłych inwestycji oraz by 

wcześniej otrzymała dokumentację projektową tych inwestycji (mapy, projekty). 

 

Radny Piotr Krotosz odczytał wnioski zgłoszone na posiedzeniu Komisji Oświaty: 

1. Radna Mirosława Olas poprosiła o dofinansowanie zakupu strojów dla zespołu 

„Brzustowianie”. 

2. Radny Roman Rodakowski wnioskował o zamontowanie jednej lampy 

oświetleniowej na ul. Podleśnej w Spale.  

Radny Zbigniew Niemiec wnioskował o zwiększenie mocy energetycznej na Kolonii III 

w Brzustowie. 

Komisja Rolnictwa wnioskowała o sprawdzenie jakie są możliwości, perspektywy 

modernizacji linii energetycznej w Brzustowie . 

Pani Danuta Baranowska zapytała, czy jest szansa by w tym roku dokończyć budowę 

chodnika na ul. Wolskiej (inwestycja rozpoczęta w 2015 r. z funduszu sołeckiego 

Inowłodza). 

Pan Wójt odpowiedział, że takie zadanie trudno traktować jako strategiczne zdanie 

inwestycyjne i ono nie zostało wpisane do budżetu. Natomiast należy pamiętać, że jest ono 

w katalogu takich mniejszych i większych zadań, które należy wykonać. Dodał, że jeśli 

pojawią się jakieś środki z oszczędności przetargowych przy którejkolwiek inwestycji to 

wtedy to czego nie udało się zrealizować w 2015 roku będzie wykonane w 2016 r.  

Pani Jadwiga Warczyk odniosła się do pytania radnego Zbigniewa Niemca i poinformowała, 

że w roku 2014 r. występowała do Zakładu Energetycznego z petycją od mieszkańców 

Brzustowa w sprawie modernizacji linii energetycznej, która od momentu jej budowy -  tj. 50 

lat, nie była modernizowana. Przy obecnym zużyciu energii elektrycznej, konieczne jest 

zwiększenie mocy przesyłowej. Dodała, że otrzymała odpowiedź z której wynika, że w latach 

2016-2019 będzie modernizowana linia energetyczna w Brzustowie. Zasugerowała także, by 

przy budowie ścieżki rowerowej ze Spały do Inowłodza skontaktować się z firmą, która 

wykonywała najdłuższą ścieżkę rowerową we wschodniej Polsce (projekt Green velo).  



7 
 

Pani Jadwiga Warczyk wnioskowała o naprawę pętli autobusowej w Brzustowie na 

krańcówce od strony Inowłodza. 

Radny Zbigniew Niemiec zasugerował, że należałoby jednak przypomnieć Zakładowi 

Energetycznemu o problemie spadków napięcia, jakie mają miejsce na terenie całego 

Sołectwa Brzustów. 

Radny Marek Leszczyński wnioskował by wystąpić do Zarządu Dróg Powiatowych 

o oznaczenie poziome drogi w kierunku Tomaszowa Maz. (odcinek od torów przy 

skręcie na Tomaszów Maz. do przejazdu kolejowego na ul. Spalskiej). 

Przypomniał również o inicjatywie powołania do życia inowłodzkiego radia internetowego 

i zachęcał, by zaangażować w ten projekt jak największą liczbę mieszkańców. Pierwsze 

spotkanie w tej sprawie odbędzie się 29 stycznia o godz.17.00 na zamku w Inowłodzu. 

 

Następnie głos zabrał Pan Wójt i w odniesieniu do wniosku radnego Zbigniewa Niemca 

w sprawie problemów z prądem w Brzustowie poinformował, że po posiedzeniu Komisji 

Rolnictwa skontaktował się z Dyrektorem Zakładu Energetycznego, który potwierdził wpływ 

petycji od mieszkańców Brzustowa i zapewnił, że modernizacja będzie prowadzona między 

rokiem 2016 a 2019. Pan Wójt dodał, że czyni starania by przyspieszyć powyższe prace 

a o efektach rozmów będzie na bieżąco informował.  

Pan Wójt powiadomił, że rozpoczęły się dyżury radców prawnych w ramach rządowego 

programu bezpłatnej pomocy prawnej. W Urzędzie Gminy odpowiedzialnym za organizację 

tych dyżurów jest Starostwo Powiatowe, natomiast warto zwrócić uwagę, że ta bezpłatna 

pomoc prawna przysługuje tylko kilku wybranym grupom. Dodał, że sołtysi otrzymali ulotki 

informacyjne w tej sprawie do przekazania mieszkańcom, zaś na stronie internetowej 

znajduje się szczegółowa informacja. Druga sprawa to powrót dyżurów policji. Jakiś czas 

temu Gmina wycofała się na prośbę Komendanta Powiatowego z dyżurów policji w budynku 

Urzędu Gminy. Teraz są nowe wytyczne, nowe władze w Policji i dyżury wrócą. 

Po uzyskaniu harmonogramu dyżurów, Gmina powiadomi mieszkańców o terminach 

i godzinach przyjęć. Kolejna sprawa to dawny wniosek Pani sołtys Danuty Baranowskiej 

dotyczący zapewnienia bezpiecznego przejścia dzieci szkolnych przez ruchliwą ulicę – drogę 

krajową w sąsiedztwie Urzędu Gminy i szkoły. Pan Wójt wyjaśnił, że dwie Panie (jedna 

pracownica Publicznej Szkoły Podstawowej a druga Publicznego Gimnazjum) zostały 

przeszkolone w Wojewódzkim Ośrodku Ruchu Drogowego w Piotrkowie Tryb. i mają już 

stosowne upoważnienia aby kierować ruchem. Urząd Gminy jest  w trakcie zakupu  

odpowiednich strojów i znaku „STOP”. Dodał, że w ciągu kilku dni a już na pewno po feriach 

te Panie będą dbały o bezpieczeństwo dzieci, które idą do szkoły i z niej wracają. 

Oprócz powyższych kwestii Pan Wójt zasygnalizował, że wpłynęła korespondencja 

od Krajowego Stowarzyszenia Inicjatyw z/s. w Zielonce, która wygrała konkurs na 

prowadzenie edukacji w zakresie szeroko pojętej problematyki termomodernizacji budynków 

mieszkalnych i chciałaby tutaj, na terenie Gminy prowadzić takie spotkania z mieszkańcami 

na których będzie uświadamiać o potrzebach, możliwościach związanych 

z termomodernizacją budynków jednorodzinnych. Nadmienił, że mieszkańcy Gminy będą 

o tych spotkaniach na bieżąco informowani.  

Na zakończenie swojej wypowiedzi Pan Wójt przypomniał, że w dniu jutrzejszym                         

tj. 29 stycznia odbędzie się drugie spotkanie Komitetu Organizacyjnego Obchodów 950-lecia 

Inowłodza. Dodał, że jeśli chodzi o korespondencję, która przedstawił 

Pan Wiceprzewodniczący Robert Pawłowski o możliwości dofinansowania pobytu na feriach 

zimowych dzieci to mimo określonego limitu sześciorga dzieci, warto się tą sprawą 
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zainteresować. Szczegółowo w detalach tej sprawy jest poinformowany Pan Sekretarz 

i do Niego należy się zgłaszać.  

 

Ad. 13 

Pani Wiceprzewodnicząca zamknęła obrady XVIII sesji VII kadencji Rady Gminy Inowłódz   

o godzinie 1400.        

 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Inowłódz 

      Ewa Korzeniewska 

 

 

Protokołowała: 

Małgorzata Mierzwa 

 

 

 

  


